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§ 7   

Svar på medborgarförslag angående Nydalsparken, 
mopedkörning och minskad kriminalitet 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har med intresse tagit del av medborgarförslaget och 

haft en dialog med skribenten om möjliga och lämpliga åtgärder för 

att fortsätta arbetet med att öka tryggheten och minska social oro och 

kriminalitet. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 augusti 2015. 

Dnr 1.5.3-338/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Tjänstgörande ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt 

Porseby (FP) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Mopedkörning på gång- och cykelvägar är ett återkommande och stort 

problem i stadsdelen. Olika åtgärder har under årens gång provats för 

att stävja problematiken utan att detta har gett några långsiktiga 

resultat. 

 

Vi instämmer därför i förvaltningens svar på medborgarförslaget men 

anser, i likhet med förslagsställaren, att det kan vara värt att 

tillsammans med Trafikkontoret utreda förutsättningarna för att införa 

ett förbud att under vissa tider på dygnet framföra moped och 

motorcyklar på vissa geografiska områden i stadsdelsområdet”. 

                  

                                         _________________ 


